

Akku Schraubendreher AKSR-4N



3.6V
1.500 mAh

3.6V Power

230
rpm

230 rpm

4Nm

4 Nm



LED Lamp



Handlicher, leichter Akku-Schraubendreher mit Zubehör. Der Schraubendreher ist der perfekte Helfer für Arbeiten und Reparaturen im Haus und Garten. Die integrierte LED-Lampe sorgt für gute Ausleuchtung des Arbeitsbereiches bei schwierigen Lichtverhältnissen. Der Griff lässt sich in 2 Positionen einstellen, so dass er als Standard-Schraubendreher mit kleinen Abmessungen, oder als Akkuschauber eingesetzt werden kann. Der Griff ist mit weichem Gummi überzogen, wodurch das Gerät sicher in der Hand liegt. LEDs geben Auskunft über den aktuellen Ladestand. Zum Aufladen können Sie ein normales Smartphone-Ladegerät, einen USB-Anschluss Ihres Computers oder eines Laptops verwenden. Der Schraubendreher hat eine Spindelbremse, die die Drehung stoppt, wenn der Abzug des Schraubendrehers losgelassen wird.

Technische Daten

- Material Gehäuse: PC
- Maximale Drehzahl: 230 U/min
- Max. Drehmoment: 4 Nm
- Futterdurchmesser: 1/4" Sechskant
- LED-Arbeitsleuchte
- Batteriestandsanzeige
- Drehrichtungsschalter
- Verstellbarer Griff mit Softgrip
- Nennspannung: 3.6V
- Batterie: 1500mAh Lithium-Ionen
- Micro USB-Ladeanschluss
- Ladedauer: 3-5 Std.
- Gewicht: 368 g

Lieferumfang:

- Akku Schraubendreher
- 13 Stück Bits
- Magnetische Verlängerung für Bits
- Micro-USB-Ladekabel
- Bedienungsanleitung

Handy, lightweight cordless screwdriver with accessories.

The screwdriver is the perfect helper for work and repairs in the house and garden. The integrated LED lamp provides good illumination of the workplace in difficult lighting conditions.

The handle can be adjusted in 2 positions and is covered with soft rubber, which makes the tool secure in the hand. So that so that it can be used as a standard screwdriver with small dimensions, or as a cordless screwdriver.

LEDs provide information about the current charge level. For charging, you can use a normal smartphone charger, a USB port on your computer or a laptop. The screwdriver has a spindle brake that stops rotation when the trigger of the screwdriver is released.

Technical Data:

- Material housing: PC
- Maximum speed: 230 rpm
- Max. Torque: 4 Nm
- Chuck diameter: 1/4" hexagonal
- LED work light
- Battery level indicator
- Direction of rotation switch
- Adjustable handle with soft grip
- Rated voltage: 3.6V
- Battery: 1500mAh Lithium-ion
- Micro USB charging port
- Charging time: 3-5 hrs.
- Weight: 368g

Scope of delivery:

- Cordless screwdriver
- 13 pieces bits
- Magnetic extension for bits
- Micro USB charging cable
- User manual

Art.Nr: 261824

EAN: 4024559261824

Technische Änderungen vorbehalten / Improvement and changes of the technical specifications and other data's could be made without prior notice